
Generalforsamling i Helnæs Forsamlingshus 

Lørdag d. 10. juni 2023 kl. 14.00  

Dagsorden  

1. Valg af dirigent  

Harm 

Formalia overholdt 

Birgit G13 er referent 

2. Formandens beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år  

Badebroerne: Storm og højvande ødelagde en stor del af brofagene. Forsikringen har dækket 

skaderne og Modulbro er behjælpelig 

 

Kysten har også taget skade.  

 

Hvordan kan vi sikre kysten? Max 50 cm sten, sand, tang og andre materialer, der ligger på 

stranden. Et lille lag jord må bruges for at gøre beskyttelsen mere solid. 

 

Esben T16. Mulighed for ekstra høfde? Carsten. Vi har før søgt om at bruge stenene på stranden 

til høfder. Det fik vi ikke tilladelse til. Meget svært at få tilladelse til. Husene ligger i sikkerhed.  

 

Mogens S2. Så længe tilgængeligheden er sikker. Gør man ikke noget. 

 

Affaldssortering 

 

Käthe B12. Bliver det billigere? Ja 

Olsen H21. Får vi stadig tømt skraldespanden? Ja indtil den bliver hentet  

 

Containeren og den kommunale containerplads.  

 

Skt. Hansbål. Smid ikke mere på! 

 

Beskæring af træer og buske. Forbedring rundt omkring, men enkelte steder kniber det stadig. 

Mange høje træer ved containerpladsen.  

 

Gift mod ukrudt. Landsdækkende forbud er på vej. Opfordring til at droppe giften.  

Gitte S2. Der må sprøjtes, hvor jorden er skrabet væk. Altså godt på terrasser og fliser 

Lillian P22 Opfordrer til at man ikke sprøjter 

 

Frivillig arbejdskraft. Stor glæde af de frivillige i forbindelse med diverse opgaver.  

 

Mulighed for at få hjælp til beskæring o.l. en mulighed 

 

Fælles arbejdsdag en stor succes. Stort fremmøde og efterfølgende grillpølser.  

Gentages. 

 



Fællesarealet. Slås to gange. Første gang overalt. Anden gang med brede stier.  

 

Esben T16. vil gerne have højt græs og biodiversitet 

Käthe B12 gerne blomsteng 

Lisbeth H13 synes, at det skal være så naturligt som muligt 

Lillian P22 vil gerne have det naturligt 

 

Hækklipning. Det tilstræbes, at hækkene klippes, når jorden er fast, så hjulsporene bliver 

minimale. 

Tine P14. de nye skal informeres om hækklipningen. Få det med i folderen.  

Ingrid P6. Bestyrelsen informerer nye om hjemmesiden. 

 

Boldbanen. Muldvarpeskud gør slåning til en større opgave. 

Thorkild. T14. Opfordrer til at man annoncerer aktiviteter på boldbanen og andre fællesting.  

 

Hjertestarter. 4 hjerteløbere.  

 

Hunde og efterladenskaber 

Käthe B12. alle ved, at man bør samle lorten op 

 

Hjemmeside  

 

Facebookgruppe 

 

Sensommerfest på fællesarealet 26. august.  

Forsamlingen udtrykker opbakning til projektet 

 

Tømmerflåderne  

 

3. Aflæggelse af regnskab for det forløbne år med revisionspåtegning  

Poul Verner H13 hvad dækker forsikringerne? De nye badebroer dækkes af de knap 16.000 

Erhvervsforsikring og bestyrelsesansvarsforsikring er de andre to beløb. Vi har opsagt 

ulykkesforsikringerne 

Ingrid P6. hvordan er ham, der slår fællesarealet forsikret? Svar: Sin egen forsikring.  

4. Eventuelle forslag fra bestyrelsen og medlemmer  

Ingen indkomne forslag 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer  

a. Martin Ringsmose (T5) modtager genvalg  

b. Jan Falk Villadsen (H8) modtager genvalg  

c. Jan Bert Christensen (S4) modtager genvalg  

Alle er genvalgt 

6. Valg af 2 revisorer og 1 suppleant  



a. Revisor Bjarne Poulsen (P17) modtager genvalg  

b. Revisor Lars Scheffmann (B21) modtager genvalg  

Begge er genvalgt 

c. Revisorsuppleant Morten Sejerkilde modtager ikke genvalg  

Thorkild T14 er valgt 

7. Fastsættelse af kontingent samt fremlæggelse af budget for det kommende regnskabsår  

Budgettet er godkendt 

a. Bestyrelsen foreslår en fastholdelse af kontingentet på 700 kr. årligt  

Beløbet er godkendt 

8. Eventuelt  

Ingrid P6. Præsentation af bestyrelsen på hver generalforsamling 

Thorkild T14 folk der kører hurtigt på vejene. Kunne man få lavet nogle chikaner?  

Carsten siger, at det også er nogle af vores egne beboere, der kører for hurtigt.   

Arne S5 bump kan genere naboerne 

Thorkild T14 opfordrer bestyrelsen til at undersøge fartdæmpning 

Poul T1 spørger til containerne. Affaldscontainerne bliver delvist nedgravede 

Ingrid P6 Opfordrer til at der kommer fliser rundt om affaldscontainerne 

Arne Feldfoss S 5 spørger om bestyrelsen er overraskede over bøvlet med de nye broer. Carsten svarer, at 

der er bestyrelsen. Han håber, at vi fremover ikke ser de samme skader. Der er dog ingen garantier.  

Søren P14. Burde broen være højere? Det er ikke vandstanden, men bølgerne, der er problemet. En 

højere bro ville krænge rundt.  

Mogens Broen kunne ikke komme højere op. Så ville konstruktionen ikke kunne bære.  

Lisbeth H13 Behøver broen gå så langt ud? Broen vil være et problem frem i tiden. Hvad med iskruninger?  


